
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.138.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus: 
1. Zwrócił się z prośbą o poparcie projektu stworzenia „lasów samorządowych”. Powiedział, że tylko 

4% terenów Tarnowa stanowią tereny zielone, parkowe, a w Katowicach jest ich aż 40%. 
Zaapelował o poszerzenie areału procentowego, który stanowią lasy i parki do min. 10%. Uważa, 
że należy poprzeć pomysł „lasów samorządowych”, aby ludzie mogli w sposób aktywny spędzać 
czas.   

2. Prezydent Andrzej Duda podpisał ustawę o dochodach jednostek samorządu terytorialnego dzięki 
czemu miasto otrzyma dodatkowe 57 mln zł. Zaapelował o rozsądne zagospodarowanie tych 
pieniędzy m.in. na wsparcie tych klubów sportowych, które wymagają takiej pomocy. Zasugerował 
również, że należy wykonać z tych pieniędzy niezbędne prace na stadionie miejskim Unii Tarnów, 
ponieważ bez tego miasto może zapomnieć o rywalizacji na poziomie 2. Ekstraligi.  

3. Radny rozmawiał z mieszkańcami ulicy Mrozówka, którzy mają problem z podlewaniem posesji. 
Powodem tego podlewania są nieodpowiednio konserwowane i przeglądane rowy i cieki wodne. 
Dodatkowo mają problem z bobrem, który buduje tamy w tamtej okolicy. Radny widzi potrzebę 
dokonania przeglądu tych miejsc, gdzie płyną cieki wodne i opracowania jakiejś skutecznej metody 
utrzymania ich w takim stanie, żeby nie wyrządzały szkody naszym mieszkańcom. 

4. Zaapelował o namalowanie linii wyznaczających pas na rondzie na ulicy Wilczej. 


